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Strokovnjaki o Bracu 
 

Bracovo delovanje raziskujejo mnogi ugledni strokovnjaki, zdravniki in poznavalci mejnih 
znanosti. S fenomenom Braco se ukvarjajo različne raziskave, od energetike, parapsihologije, 
kvantne fizike, medicine ... Bracove uspehe razlagajo kot energijo, ki ne odpira samo src in ne 
razrešuje samo problemov, temveč daje pomoč in oporo pri samoozdravljenju. Strokovnjakom 
doslej mnogih pojavov še ni uspelo znanstveno razložiti. Izjave obiskovalcev o pozitivnih 
spremembah, ki se dogajajo na srečanjih oz. po srečanjih z Bracom, od pomladi 2015 
dokumentira in znanstveno spremlja mednarodna skupina zdravnikov iz več evropskih držav. 

 
SREČANJE Z BRACOM V TIŠINI ... (prof. dr. Vladimir Gruden) 
 

 »Braco je, kot pogosto poudarjamo, katalizator številnih naših doživljajev, še zlasti 
neznanih, z namenom, da jih vsaj delno prenesemo v naš zavestni del duhovnosti. V 
srečanju z njim prihaja do doživljajev, ki jih le delno razumemo. Ostalo sprejemamo 
zaradi velikega zaupanja vanj. Vendar ta neznani del srečanja niti najmanj ne nosi 
oznake misterioznega – preprosto gre za Neznano.«  
prof. Vladimir Gruden: Bracov pogled. Neznana neskončnost, 2017. 

 

 »Srečanje z Bracom, v tišini, je pravzaprav srečanje s samim sabo. In to kratko snidenje 
nas spodbudi, da se v prihodnje pogosteje srečujemo s sabo. Za to je potrebna tišina 
zunaj nas in v nas. Naučimo se biti tiho, kadar smo sami, sproščeni. Predajmo se sebi. 
Smisla lastnega obstoja ni potrebno potrjevati z modrimi izreki. Zadostuje – biti.« 
prof. Vladimir Gruden: Bracov pogled. Neznana neskončnost, 2017. 

 

 »V srečanju našega pogleda z Bracovim spoznamo, da ista svetloba obstaja tudi v njem. 
Ljubezen in sreča. Pri takem sporazumevanju besede niso potrebne. Prepoznavamo se, 
strinjamo se. To je ta sinhronost vesolja, ki jo prepoznavamo v srečanju naših 
pogledov.« 
prof. Vladimir Gruden: Bracov pogled. Neznana neskončnost, 2017. 

 

 »Vsako srečanje nas usmerja k doživetju ljubezni, saj je objekt prišel ali pa smo mi prišli 
k njemu, torej ga moramo le z veseljem sprejeti. Srečanje z Bracom poteka v vzdušju 
ljubezni. To je srečanje, ki smo si ga želeli. Prihajamo brez predsodkov, pripravljeni na 
sprostitev, v prepričanju, da nam ne bo treba veliko vedeti ali kar koli pokazati, ampak 
preprosto biti skupaj (tj. v ljubezni), medtem ko se bomo gledali in molčali.« 
prof. Vladimir Gruden: Bracov pogled. Neznana neskončnost, 2017. 

 

 »Učimo se ljubiti sami sebe! Ne, to ni greh. Mar ni zapisano: Ljubi svojega bližnjega 
kakor samega sebe. Le kako naj izpolnim to najpomembnejše načelo v veri, če ne ljubim 
sebe.« 
prof. Vladimir Gruden: Bracov pogled. Neznana neskončnost, 2017. 

 

POGLED  
 

 »Pogled je najmočnejša oblika neverbalnega sporazumevanja. Victor Hugo je dejal, da 
so človekove oči okno, skozi katerega se jasno vidijo misli v glavi.« 
prof. Vladimir Gruden: Bracov pogled. Neznana neskončnost, 2017. 

 

 »Ob Bracovem pogledu izgine bojazen, da smo morda nemočni ali nesposobni za boljše 
življenje in učinkovitejša ravnanja. Ni potrebno izgovoriti niti besede, dovolj je pogled, 
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da bi spoznali lastno moč. In ta pogled je podarjen in napolnjen z veliko ljubezni in 
upanja, kar v nas prebudi vero v srečo kot življenjski smisel. To je darilo, ki ga moramo 
brez pomisleka vzeti in ga obdržati vse življenje. To je darilo, na katerem piše: Jaz sem, 
jaz zmorem, jaz hočem.« 
prof. Vladimir Gruden: Bracov pogled. Neznana neskončnost, 2017. 

 

KAJ SE PRAVZAPRAV DOGAJA? 
 

 »In kaj se pravzaprav dogaja? Na vsakem takem srečanju sta dva udeleženca: 
prejemnik in dajalec moči in pomoči. V prejemniku se ustvarja prepričanje, da so 
njegove želje uresničljive („Ne jaz, tvoja vera te je ozdravila.“). Dajalec je oseba z 
razvitim samospoštovanjem in ima pogum odigrati vlogo katalizatorja prejemnikovega 
verovanja, da se bo uresničilo to, kar se je doslej zdelo nemogoče.« 
prof. Vladimir Gruden: Bracov pogled. Neznana neskončnost, 2017. 

 

 »Pravzaprav je mogoče vse. Mogoče je doseči, da bo vsak trenutek v našem življenju 
srečen. Kajti sreča je subjektivno doživetje in ne pripada t.i. subjektivni resničnosti. 
Subjektivni doživljaj pa smo mi, imamo ga v svojih rokah. Potrebno se je le usmeriti v 
srečo in jo uresničiti v svojem doživljaju.« 
prof. Vladimir Gruden: Bracov pogled. Neznana neskončnost, 2017. 
 
MIR  

 

 »Mir nosi v sebi resnico, ljubezen in srečo – tri zelo dragocene kategorije življenja. Tako 
ga je mogoče doseči z ozaveščanjem le enega dela te trojice ali vseh treh hkrati. Nanj 
se moramo privajati. V miru ukinjamo zavestne miselne in logične vsebine ter se 
predajamo globini (ali višini) našega duševnega življenja. Takrat doživimo bogastvo 
življenja in obstoja. O tem bogastvu težko veliko povemo, ker je neopisljivo in 
nedoločeno.« 
prof. Vladimir Gruden: Bracov pogled. Neznana neskončnost, 2017. 

 

 »Budna tišina, tj. srečanje z Bracom, nas spominja na neznano. Kolikor manj je definicij 
ali poskusov razumeti neznano, toliko manjše postaja. Neznano je tem večje, čim manj 
je znano, tj. manj ko ga raziskujemo ali poskušamo opisati. Potrebna sta samo moč in 
duševni mir, da bi zdržali to, kar se nikakor ne da niti ohraniti niti zadržati.« 
prof. Vladimir Gruden: Bracov pogled. Neznana neskončnost, 2017. 
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IZJAVE DRUGIH UGLEDNIH STROKOVNJAKOV 
 

 »Na podlagi študije, ki sem jo izvedel na podlagi izjav več kot 1500 udeležencev 
srečanja, verjamem, da Braco zares deluje na um, dušo in fizično telo.« 
Prof. Dr. D. C. Dulcan, nevrolog, psihiater, avtor, Romunija 
(Objavljeno na platnicah knjige prof. dr. Vladimirja Grudna „Bracov pogled”, 2017). 

 

 »Še pri nobenem drugem človeku nisem občutila take močne energije. Imam veliko 
spoštovanje do tega, kar dela Braco, in poznam številne druge zdravnike (...), ki to 
spoštovanje z njim delijo.« 
Dr. Lucia D. Colizol, Združene države Amerike (prevod s strani www.braco.me).  

 

 »V koreninah medicine skušamo najti razlago za fenomen Braco, v starih učenjih, ki ne 
omogočajo samo opisa kemičnih procesov vidnega, materialnega telesa, ampak 
dopuščajo tudi eksistenco življenjskih sil in življenjskih energij, ki so bile v preteklosti 
poimenovane z raznimi imeni (…). Ta življenjska energija je prisotna povsod, je življenje 
samo in sega daleč preko fizične eksistence. Ljudje kot Braco imajo poseben dar, 
specialno sposobnost zbirati to povsod prisotno življenjsko moč, jo kanalizirati in jo 
usmerjati k ljudem, ki jo potrebujejo.« 
prof. dr. Aleksandar Racz, Ph. D.; Zdravstveno veleučilište Zagreb (prevod s strani www.braco.me). 
 

 »Braco je vodilna oseba nove paradigme (...). Ni pomembno, na kakšen način kdo 
vpliva na omrežje med seboj povezanih delcev realnosti. To kar je relevantno, so 
rezultati.« 
Dr. William A. Tiller, prof. em. Materials Science and Engineering, Standford University, ZDA  
(Objavljeno na platnicah knjige prof. dr. Vladimirja Grudna „Bracov pogled. Neznana neskončnost”, 
2017). 

 

 »Za energijo, ki se popolnoma čista pretaka preko Bracovega pogleda k dušam ljudi, ki 
mu zaupajo in so za to odprti, ne obstajajo razumsko vezane meje. O tem sem se 
prepričala sama. Mislim, da Braco v našem času opravlja edinstveno poslanstvo na 
svetu.« 
Dr. Dr. Ruth Maria Friewald, Amstetten, Avstrija; zdravnica, specialistka za otroško in mladostniško 
psihiatrijio in psihoterapijo (prevod s strani www.braco.me). 

 

 »Na vsakem srečanju z Bracom občutim obnavljalno energijo. Ta energija mi je 
povzročila telesno spremembo, in enako sem lahko opazoval tudi pri nekaterih drugih 
osebah.« 
Dr. med. Hans Maier, Mainburg, Nemčija; zdravnik za splošno medicino in naravne zdravilne metode 
(prevod s strani www.braco.me). 

 

 »Braco je produkt zahodnega duha in zahodne kulture, njegovo delovanje pa ne sodi v 
nobeno vzhodnjaško pojmovanje, s katerim sem se ukvarjal. (...). V svojem lastnem 
življenju skuša Braco sam najti pot uravnovešenosti med telesom in duhom. (...). 
Poziva, da naj vse negativne energije in misli v sebi preganjamo tako dolgo, dokler jih 
z njegovo pomočjo ne odstranimo do zadnjega atoma. Kajti svojega okolja ne moremo 
spremeniti, pač pa se lahko spremenimo sami. (...). Ne občudujem le njegove energije, 
pač pa tudi njegovo moč za življenje v skromnosti in v neverjetno čisti ljubezni do ljudi.« 
Drago Plečko, Hrvaška; raziskovalec mejnih znanosti in avtor 
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 »Že dvakrat sem kot opazovalec radovedno obiskal skupinsko srečanje z Bracom. 
Obakrat me je prevzelo pripovedovanje številnih udeležencev, med njimi tudi 
zdravnikov, o čudovitih spremembah, ki so se po srečanju v njih očitno sprožile: izginili 
so celo ohromelost, alergije, tumorji (...). V Bracovi osebnosti sem prepoznal vzornega 
zdravilca, ki sodi med redke, ki jih moje Mednarodno središče za posredovanje 
vrhunskih zdravilcev (IVH) lahko mirne vesti priporoča drugim.« 
Dr. Harald Wiesendanger, Nemčija; filozof, psiholog in sociolog  

 

 »Mislim, da se Braco enostavno poveže z vrelcem – z vrelcem, s katerim smo 
pravzaprav povezani vsi – toda on ga izrablja zavestno in ga postavlja v korist človeštvu. 
Mislim, da ljudi opozarja na to, kar v resnici so. Saj pravijo: 'Boga vidimo v očeh drugega 
človeka' ali pa 'Oči so okno duše', in mislim, da če gledamo Bracu v oči, ne vidimo nič 
drugega kakor samega sebe.«  
Andreas Bernhard Müller, Zürich, Švica; psiholog, soprireditelj sejma in kongresa za zavedanje in zdravje 
Lebenskraft (Življenjska moč) v Zürichu in koordinator sklada HoloVita; na obisku pri Bracu na Srebrnjaku 
1. novembra 2005. 

 

 »Braco pravi, da je tisto, kar ozdravlja, ljubezen. Samo zato, ker ima sam toliko ljubezni, 
lahko zdravi. (...).Tudi jaz sem ozdravel v brezizgledni situaciji, čeprav zame zdravniki 
niso več videli pomoči. Toda jaz sem tu, popolnoma zdrav in srečen.« 
Dr. Marino Parodi, Milano, Italija; raziskovalec in psiholog (odlomek iz intervjuja v Bracovem filmu 
„Iznenađenje“). 

 

 »Braco sa Srebrnjaka ostaje najmisteriozniji ili barem jedan od najmisterijoznijih danas 
živućih iscjeljitelja.« 
Drago Plečko: Misterij zvani Braco, 2006 
 

 »To, kar dela Braco, bo slej ko prej prešlo v fazo, v kateri bo mogoče najti razlago s 
pomočjo naravnih zakonov.« 
Drago Plečko, Hrvaška raziskovalec mejnih znanosti in avtor 

 

 
 

Bracove uradne spletne strani 
 

https://www.braco.me (EN, DE, RU) 
https://braco-tv.me 

BRACO Official Channel:  
https://www.youtube.com/channel/UCX9Cmc4Px9ceqJ7UihkTNKw 


